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De laatste paar jaren zien we dat er steeds 
vaker weer grote partijen haagplanten op het 
veld overblijven. Kwaliteitsplanten met zorg 
opgekweekt, maar overblijvend door een 
tegenvallende vraag. Is het een gevolg van het 
afnemen van populariteit of zijn er te veel plan-
ten opgezet van ‘populaire’ soorten? 

In de coronajaren, waarin de planten niet aan 
te slepen waren als gevolg van de lockdown, 
werd massaal getuinierd en is er in de vol-
legrondsteelt massaal opgeschaald. Populaire 
soorten, zoals Prunus lusitanica ‘Angustifolia’, 
werden volop gestekt en opgeplant. Nu, een 
aantal jaren later, zijn deze planten leverbaar, 
maar lang niet meer tot de laatste plant ver-
koopbaar. Een inschattingsfoutje veroorzaakt 
door corona?

Ook in andere haagplantensoorten, zoals Thuja 
‘Smaragd’, zien we over de jaren een bepaalde 
trend in de productie ontstaan. Wanneer de 
grote maten schaars zijn, hebben we allemaal 

volop kleine maten staan. Deze zorgen ervoor 
dat we weer minder planten opzetten, waarop 
er vervolgens na een aantal jaren weer veel 
grote maten beschikbaar zijn en de kleine maat 
‘Smaragd’ er nauwelijks bij zit en weer schaars is. 
In de containerteelt zien we over het algemeen 

dat er bij diverse planten meer evenwicht is 
tussen de teelt en afzet. Er kan sneller gestuurd 
worden op de vraag, en ook eerder afscheid 
genomen worden van overproductie. 
Het blijft in de basis een kansspel, waarbij het 
een gok blijft wat u kwijt kunt. Aangevuld met 
feiten, gebaseerd op de productiecapaciteit, 
zijn de handjes hierbij over het algemeen de 
beperkende factor. En tot slot, maar zeker niet 
het minst belangrijk: wat u tegen een goede 
prijs kunt verkopen. 

In veel gevallen gaat op: minder planten, meer 
kwaliteit en onder de streep meer overhouden! 
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